

**Vorschlag / Proposal:  
World Convention of SD  
Klaus Kietzmann  
EAASDC Honorary Lifetime Member**

There are a lot of national and continental conventions like the Australian National SD C., Canadian National C., European C., All Japan SD C., National SD and RD C. (New Zealand), National SD C. (USA), but so far no World Convention with dancers and callers from all continents. A great meeting of square dancers from the whole world.

This Convention could take place at the US American National Day of Square Dance (11/29).

This event should be no rivalry to iPAC, where callers and dancers from the whole world come together to dance, where the preference is for the higher levels (Plus till C4).

Maybe the EAASDC, with its experience in organizing a European Convention together with several national associations, could invite representatives from the other continental associations to discuss the idea of a world convention. For the European Convention in Amsterdam dancers from all five continents, even Africa, are registered.

An appropriate agent could also be Sue Elliot, BAASDC International and Overseas Representative. She is more than just the European Rep. of the BAASDC, as she underlined in the European Newsletter 2011.

Es gibt zwar viele nationale und kontinentale Conventions wie Australian National SD C., Canadian National C., European C., All Japan SD C., National SD and RD C. (New Zealand), National SD C. (USA), aber noch keine World Convention mit Tänzern und Callern von allen Kontinenten. Also ein riesiges Treffen von Square Dancern aus aller Welt.

Diese Convention könnte am US-amerikanischen Nationalen Tag des Square Dance (29.11.) stattfinden.

Diese Veranstaltung soll keine Konkurrenz zur iPAC der Percolators in Barmstedt sein, zu der zwar auch viele Caller und Tänzer aus der ganzen Welt kommen, bei der aber vorwiegend höhere Tanzprogramme (Plus bis C4) angeboten werden.

Vielleicht kann die EAASDC, die ja Erfahrung in der Organisation der European Convention mit mehreren nationalen Verbänden hat, Vertreter der anderen kontinentalen Verbände zur nächsten European Convention einladen und die Idee einer World Convention besprechen, ob auch dort Interesse daran besteht. Zur European Convention in Amsterdam waren Tänzer aus allen fünf Kontinenten, sogar Afrika, angemeldet.

The EU foreign minister Federica Mogherini said “there are a lot of things the EU can do alone, but we can do even more if we do it together with our partners around the entire world”. That statement also applies perfectly to our hobby.

Eine geeignete Vermittlerin wäre auch Sue Elliot, BAASDC International and Overseas Representative. Sie betonte im European Newsletter 2011, dass sie nicht nur European Rep. der BAASDC sei.

„Es gibt viel, was die Europäische Union allein tun kann, aber es gibt noch viel mehr, was wir tun können, wenn wir mit unseren Partnern auf der ganzen Welt zusammenarbeiten“, sagte die EU-Außenbeauftragte Federica Mogherini. Dies trifft auch exakt für unseren Bereich zu.

